
PROTOKÓŁ NR XL/21 

Z XL SESJI RADY MIASTA ŻYRARDOWA 

Z DNIA 24 CZERWCA 2021 r.

Stan Rady - 21 radnych Obecnych -18 radnych

Nieobecni: radny Ryszard Mirgos, radny Jerzy Naziębło, radna Żaneta Wesołowska.

PORZĄDEK OBRAD:
I. Sprawy organizacyjne:
1. otwarcie obrad,

2. stwierdzenie prawomocności obrad,

3. przedstawienie porządku obrad,

4. przyjęcie protokołu z XXXIX Sesji Rady Miasta Żyrardowa.

II. Projekty uchwał w sprawie:
1. zmieniająca Uchwałę Rady Miasta Żyrardowa w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Miasta Żyrardowa na lata 2021-2032 wraz z prognozą długu na lata 2021-2032,

2. zmieniająca Uchwałę Budżetową Miasta Żyrardowa na rok 2021,

3. przyjęcia programu usług społecznych Miasta Żyrardów na lata 2021-2023,

4. Wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy Miasta Żyrardów 

na lata 2021-2025,

5. określenia średniej ceny jednostki paliwa w Mieście Żyrardów na rok szkolny 2021/2022,

6. ustalenia Regulaminu Targowiska Miejskiego „Mój Rynek” w Żyrardowie,

7. nabycia działki położonej w Żyrardowie przy ul. Pustynnej 33,

8. nabycia działki położonej w Żyrardowie przy ul. Pustynnej 35,

9. nabycia działek położonych w Żyrardowie przy ul. Żytniej,

10. sprzedaży komunalnych lokali mieszkalnych w drodze przetargu,

11. uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Żyrardowa.

III. Informacje:
- Informacja o działaniach Prezydenta i Urzędu Miasta Żyrardowa.

IV. Wnioski, interpelacje i zapytania radnych.
V. Wolne wnioski.
VI. Zamknięcie obrad.

I. Sprawy organizacyjne
Ad 1.1. i 1.2.

W dniu 24 czerwca 2021 r. o godz. 15.27 w Resursie w Żyrardowie rozpoczęły się obrady 

XL Sesji Rady Miasta Żyrardowa. Ich otwarcia dokonała Wiceprzewodnicząca Rady Miasta Żyrardowa 

Elżbieta Wrońska, która stwierdził prawomocność obrad.
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Pan Lucjan Krzysztof Chrzanowski, Prezydent Miasta Żyrardowa, pogratulował koszykarkom 

UKS „Trójka” zdobycia brązowego medalu w Mistrzostwach Polski Kobiet w kategorii U-17. 

Podziękowania za włożony trud skierował również do trenerów oraz rodziców i opiekunów koszykarek.

Pan Robert Janiszewski, Prezes UKS „Trójka”, przypomniał sukcesy UKS „Trójka” oraz 

przedstawił zawodniczki, które zdobyły w tym roku brązowy medal. Podziękował władzom miasta za 

okazywane klubowi wsparcie.

Ad 1.3.
Pan Adam Lemiesz, Zastępca Prezydenta Miasta, wnioskował o zdjęcie z porządku obrad projektu 

uchwały w sprawie przyjęcia programu usług społecznych Miasta Żyrardów na lata 2021-2023. Wyjaśnił, 

że instytucja nadzorująca wdrażanie programu złożyła do projektu uwagi, które zmienią treść uchwały, 

w związku z czym konieczne będzie powtórzenie konsultacji społecznych po naniesieniu zmian.

Pan Hubert Wilkowski, przedstawiciel Przedsiębiorstwa Gospodarki Komunalnej, wnioskował 

o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie przyjęcia projektu Regulaminu 

dostarczania wody i odprowadzania ścieków i przekazania go do zaopiniowania organowi 

regulacyjnemu. Wyjaśnił, że zmiana ustawodawstwa wymusza wprowadzenie zmian w Regulaminie.

Radna Grażyna Stefańska wnioskowała o zdjęcie z porządku obrad projektu uchwały w sprawie 

ustalenia Regulaminu Targowiska Miejskiego „Mój Rynek” w Żyrardowie oraz projektu uchwały 

w sprawie sprzedaży komunalnych lokali mieszkalnych w drodze przetargu. W odniesieniu do pierwszego 

projektu wskazała, że w Regulaminie znalazły się zapisy, które figurują w innych aktach prawnych i nie 

powinny być powtarzane. W odniesieniu do drugiego projektu uznała, że Rada Miasta nie ma kompetencji, 

aby podejmować decyzje co do sprzedaży konkretnych nieruchomości. Powołała się na art. 18 ust. 2 

pkt 9 lit. a Ustawy o samorządzie gminnym, uznając, że zapis ten stanowi dla Rady delegację do ustalenia 

zasad zbywania nieruchomości, a nie wskazywania, które lokale mają być sprzedane.

Pani Dorota Kowalczyk, radca prawny, wyjaśniła, że zmiany zaproponowane do Regulaminu 

Targowiska Miejskiego wynikają z umowy o dofinansowanie, w ramach którego przeprowadzona była 

budowa zadaszenia nad częścią placu. Podkreśliła, że jedyne zmiany dotyczą przywołanych zapisów, 

natomiast w pozostałej treści Regulamin jest tożsamy z obecnie obowiązującym.

Radna Grażyna Stefańska stwierdziła, że w jej opinii wiele zapisów należy wyeliminować 

z projektu uchwały w sprawie ustalenia Regulaminu Targowiska Miejskiego „Mój Rynek” w Żyrardowie 

i dlatego wnioskowała o zdjęcie go z porządku obrad. Wśród zapisów budzących jej wątpliwości 

wskazała np. § 5 Regulaminu, którego treść pokrywa się z zapisami Ustawy o informowaniu o cenach 

towarów i usług, czy § 6 Regulaminu, którego treść pokrywa się z Prawem o miarach. Ponadto 

zaproponowała wyeliminowanie § 14 i § 15 ust. 3 Regulaminu jako wykraczających poza delegację 

ustawową Rady Miasta.

Pani Dorota Kowalczyk przypomniała, że regulamin zawierający przywołane zapisy 

obowiązuje od 2016 roku i podlegał sprawdzeniu przez nadzór prawny Wojewody Mazowieckiego,
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który nie dopatrzy! się nieprawidłowości w przytoczonych przez przedmówczynię zapisach. 

Przypomniała, jakie zmiany w stosunku do dokumentu z 2016 roku zostały zaproponowane 

w przedłożonym projekcie uchwały. Odniosła się również do wniosku radnej Grażyny Stefańskiej 

o zdjęcie z porządku obrad projektu uchwały w sprawie sprzedaży komunalnych lokali mieszkalnych 

w drodze przetargu. Wskazała, że z poglądów przedstawicieli doktryny prawa oraz z orzecznictwa 

wynika, że jeśli Rada nie podjęła uchwały o zasadach zbywania nieruchomości, to konieczne jest 

każdorazowe podejmowanie przez nią uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości. 

Dodała, że w przeszłości Rada Miasta podejmowała podobną uchwałę, która nie została 

zakwestionowana przez organ nadzoru.

Radna Grażyna Stefańska stwierdziła, że stwierdzenie, że Regulamin w takiej samej formie 

funkcjonuje obecnie, nie jest argumentem. Odniosła się również do funkcjonowania nadzoru, 

wskazując, że jednakowe uchwały mogą być inaczej ocenione przez różnych wojewodów.

Pan Lucjan Krzysztof Chrzanowski, Prezydent Miasta, odniósł się do słów przedmówczyni. 

Wskazał, że nadzór w przeszłości akceptował uchwały Rady Miasta w sprawie ustalenia Regulaminu 

Targowiska Miejskiego oraz w sprawie sprzedaży komunalnych lokali mieszkalnych w drodze 

przetargu. Zaproponował radnej Grażynie Stefańskiej złożenie uwag na piśmie i procedowanie nad nimi 

w późniejszym terminie.

Radny Marek Treliński wskazał, że przepisy mają być korzystne dla mieszkańców. Zgodził się 

ze stwierdzeniem, że kwestię uwidocznienia ceny towaru czy legalizacji wagi regulują odrębne przepisy, 

ale zebranie tych zapisów w Regulaminie uznał za działanie na rzecz mieszkańców oraz służb 

posługujących się Regulaminem, ponieważ wówczas będą opierać się na jednym dokumencie.

Radny Józef Kapusta zgodził się z opinią radnej Grażyny Stefańskiej, stwierdzając, że przepisy 

powtórzone za innymi aktami prawnymi mogły zostać „przeoczone” przez nadzór. Podkreślił, że Rada 

Miasta nie może powtarzać zapisów aktów prawnych wyższego rzędu.

Radny Arkadiusz Sowa wskazał, że tocząca się dyskusja powinna mieć miejsce przy omawianiu 

poszczególnych projektów uchwał. Zaproponował zakończenie dyskusji i przystąpienie do głosowania 

nad porządkiem obrad.

Radny Marek Treliński zwrócił uwagę, że zgłoszono wniosek wymagający przegłosowania.

Przeprowadzono głosowanie nad wnioskiem pana Adama Lemiesza w przedmiocie zdjęcia 

z porządku obrad projektu uchwały w sprawie przyjęcia programu usług społecznych Miasta Żyrardów 

na lata 2021-2023. W głosowaniu jawnym wzięło udział 18 radnych, którzy przyjęli wniosek 17 głosami 

„za”, przy 1 głosie „przeciw” i braku głosów „wstrzymuję się”.

Wyniki głosowania nad wnioskiem pana Adama Lemiesza w przedmiocie zdjęcia z porządku obrad 
projektu uchwały w sprawie w sprawie przyjęcia programu usług społecznych Miasta Żyrardów na łata 
2021-2023:

„za” - 17 głosów - radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Józef 

Kapusta, radna Anna Maria Kozłowska, radny Robert Latek, radna Teresa Lefelt, radna Edyta
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Lubańska, radny Mateusz Nalej, radny Grzegorz Obłękowski, radny Artur Pietrus, radna Gabriela 

Polańska, radny Arkadiusz Rzepecki, radny Krzysztof Skrobisz, radny Arkadiusz Sowa, radna 

Grażyna Stefańska, radny Sławomir Wardziak, radna Elżbieta Wrońska;

„przeciw” - 1 głos - radny Marek Treliński;

„wstrzymuję się” - 0 głosów.

Nieobecni podczas sesji: radny Ryszard Mirgos, radny Jerzy Naziębło, radna Żaneta Wesołowska.

Przeprowadzono głosowanie nad wnioskiem pana Huberta Wilkowskiego w przedmiocie 

włączenia do porządku obrad projektu uchwały w sprawie przyjęcia projektu Regulaminu dostarczania 

wody i odprowadzania ścieków i przekazania go do zaopiniowania organowi regulacyjnemu. 

W głosowaniu jawnym wzięło udział 18 radnych, którzy przyjęli wniosek 18 głosami „za”, przy braku 

głosów „przeciw” i „wstrzymuję się”.

Wyniki głosowania nad wnioskiem pana Huberta Wilkowskiego w przedmiocie włączenia do porządku 

obrad projektu uchwały w sprawie przyjęcia projektu Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania 

ścieków i przekazania go do zaopiniowania organowi regulacyjnemu:

„za” - 18 głosów - radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Józef 

Kapusta, radna Anna Maria Kozłowska, radny Robert Latek, radna Teresa Lefelt, radna Edyta 

Lubańska, radny Mateusz Nalej, radny Grzegorz Obłękowski, radny Artur Pietrus, radna Gabriela 

Polańska, radny Arkadiusz Rzepecki, radny Krzysztof Skrobisz, radny Arkadiusz Sowa, radna 

Grażyna Stefańska, radny Marek Treliński, radny Sławomir Wardziak, radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” - 0 głosów;

„wstrzymuję się” - 0 głosów.

Nieobecni podczas sesji: radny Ryszard Mirgos, radny Jerzy Naziębło, radna Żaneta Wesołowska.

Przeprowadzono głosowanie nad wnioskiem radnej Grażyny Stefańskiej w przedmiocie zdjęcia 

z porządku obrad projektu uchwały w sprawie ustalenia Regulaminu Targowiska Miejskiego „Mój 

Rynek” w Żyrardowie. W głosowaniu jawnym wzięło udział 18 radnych, którzy odrzucili wniosek 

13 głosami „przeciw”, przy 4 głosach „za” i 1 głosie „wstrzymuję się”.

Wyniki głosowania nad wnioskiem radnej Grażyny Stefańskiej w przedmiocie zdjęcia z porządku obrad 

projektu uchwały w sprawie ustalenia Regulaminu Targowiska Miejskiego „Mój Rynek” w Żyrardowie:

„za” - 4 głosów - radny Józef Kapusta, radny Arkadiusz Rzepecki, radna Grażyna Stefańska, radny 

Sławomir Wardziak;

„przeciw” - 13 głosów - radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radna 

Anna Maria Kozłowska, radny Robert Latek, radna Teresa Lefelt, radna Edyta Lubańska, radny 

Grzegorz Obłękowski, radny Artur Pietrus, radna Gabriela Polańska, radny Krzysztof Skrobisz, 

radny Arkadiusz Sowa, radny Marek Treliński, radna Elżbieta Wrońska;

„wstrzymuję się” - 1 głos - radny Mateusz Nalej.

Nieobecni podczas sesji: radny Ryszard Mirgos, radny Jerzy Naziębło, radna Żaneta Wesołowska.
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Przeprowadzono głosowanie nad wnioskiem radnej Grażyny Stefańskiej w przedmiocie zdjęcia 

z porządku obrad projektu uchwały w sprawie sprzedaży komunalnych lokali mieszkalnych w drodze 

przetargu. W głosowaniu jawnym wzięło udział 18 radnych, którzy odrzucili wniosek 13 głosami 

„przeciw”, przy 3 głosach „za” i 2 głosach „wstrzymuję się”.

Wyniki głosowania nad wnioskiem radnej Grażyny Stefańskiej w przedmiocie zdjęcia z porządku obrad 

projektu uchwały w sprawie sprzedaży komunalnych lokali mieszkalnych w drodze przetargu:

„za” - 3 głosów - radny Arkadiusz Rzepecki, radna Grażyna Stefańska, radny Sławomir Wardziak; 

„przeciw” - 13 głosów - radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radna 

Anna Maria Kozłowska, radny Robert Latek, radna Teresa Lefelt, radna Edyta Lubańska, radny 

Grzegorz Obłękowski, radny Artur Pietrus, radna Gabriela Polańska, radny Krzysztof Skrobisz, 

radny Arkadiusz Sowa, radny Marek Treliński, radna Elżbieta Wrońska;

„wstrzymuję się” - 2 głosy - radny Józef Kapusta, radny Mateusz Nalej.

Nieobecni podczas sesji: radny Ryszard Mirgos, radny Jerzy Naziębło, radna Żaneta Wesołowska.

Przeprowadzono głosowanie w sprawie przyjęcia porządku obrad po zmianach. W głosowaniu 

jawnym wzięło udział 18 radnych, którzy zaaprobowali zmieniony porządek obrad 18 głosami „za”, 

przy braku głosów „przeciw” i „wstrzymuję się”.

Wyniki głosowania nad przyjęciem porządku obrad po zmianach:

„za” - 18 głosów - radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Józef 

Kapusta, radna Anna Maria Kozłowska, radny Robert Latek, radna Teresa Lefelt, radna Edyta 

Lubańska, radny Mateusz Nalej, radny Grzegorz Obłękowski, radny Artur Pietrus, radna Gabriela 

Polańska, radny Arkadiusz Rzepecki, radny Krzysztof Skrobisz, radny Arkadiusz Sowa, radna 

Grażyna Stefańska, radny Marek Treliński, radny Sławomir Wardziak, radna Elżbieta Wrońska;

„przeciw” - 0 głosów;

„wstrzymuję się” - 0 głosów.

Nieobecni podczas sesji: radny Ryszard Mirgos, radny Jerzy Naziębło, radna Żaneta Wesołowska.

PORZĄDEK OBRAD ZMIENIONY W PUNKCIE II.
1. zmieniająca Uchwałę Rady Miasta Żyrardowa w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Miasta Żyrardowa na lata 2021-2032 wraz z prognozą długu na lata 2021-2032,

2. zmieniająca Uchwałę Budżetową Miasta Żyrardowa na rok 2021,

3. przyjęcia projektu Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków i przekazania 

go do zaopiniowania organowi regulacyjnemu,

4. Wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy Miasta Żyrardów 

na lata 2021-2025,

5. określenia średniej ceny jednostki paliwa w Mieście Żyrardów na rok szkolny 2021/2022,

6. ustalenia Regulaminu Targowiska Miejskiego „Mój Rynek” w Żyrardowie,

7. nabycia działki położonej w Żyrardowie przy ul. Pustynnej 33,

8. nabycia działki położonej w Żyrardowie przy ul. Pustynnej 35,
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9. nabycia działek położonych w Żyrardowie przy ul. Żytniej,

10. sprzedaży komunalnych lokali mieszkalnych w drodze przetargu,

11. uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Żyrardowa.

Ad 1.4.
Do przedłożonego projektu protokołu nie zgłoszono uwag. W związku z tym przeprowadzono 

głosowanie w sprawie przyjęcia protokołu z XXXIX Sesji Rady Miasta Żyrardowa. W głosowaniu 

jawnym wzięło udział 18 radnych, którzy zdecydowali o przyjęciu protokołu 18 głosami „za”, przy 

braku głosów „przeciw” i „wstrzymuję się”.

Wyniki głosowania nad przyjęciem protokołu z XXXIX Sesji Rady Miasta Żyrardowa:

„za” - 18 głosów - radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Józef 

Kapusta, radna Anna Maria Kozłowska, radny Robert Latek, radna Teresa Lefelt, radna Edyta 

Lubańska, radny Mateusz Nalej, radny Grzegorz Obłękowski, radny Artur Pietrus, radna Gabriela 

Polańska, radny Arkadiusz Rzepecki, radny Krzysztof Skrobisz, radny Arkadiusz Sowa, radna 

Grażyna Stefańska, radny Marek Treliński, radny Sławomir Wardziak, radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” - 0 głosów;

„wstrzymuję się” - 0 głosów.

Nieobecni podczas sesji: radny Ryszard Mirgos, radny Jerzy Naziębło, radna Żaneta Wesołowska.

II. Projekty uchwał
Ad II.l.iII.2.

Pani Anna Krupa, Skarbnik Miasta, przedstawiła projekt uchwały zmieniającej Uchwałę Rady 

Miasta Żyrardowa w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Żyrardowa na lata 2021-2032 

wraz z prognozą długu na lata 2021-2032 oraz projekt uchwały zmieniającej Uchwałę Budżetową 

Miasta Żyrardowa na rok 2021. Wspomniała o autopoprawce związanej z wprowadzeniem do budżetu 

dotacji celowej z Województwa Mazowieckiego na dofinansowanie zakupu wyposażenia dla 

Ochotniczej Straży Pożarnej w Żyrardowie, a także z uzupełnieniem podstawy prawnej projektów 

uchwał o słowa „oraz Dz. U. z 2021 r. poz. 1038” po słowach „Dz. U. z 2020 r. poz. 713 i 1378”.

Radny Arkadiusz Rzepecki przedstawił opinię Komisji Budżetu, Finansów i Inicjatyw 

Gospodarczych RMŻ. Członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali oba projekty uchwał.

Radny Marek Treliński dociekał, czy istnieje konieczność przesuwania środków na dostosowanie 

stanowisk pracy w Centrum Usług Społecznych, skoro projekt uchwały' w sprawie przyjęcia programu 

usług społecznych Miasta Żyrardów na lata 2021-2023 został zdjęty z porządku obrad.

Pani Barbara Smolarek, Dyrektor Wydziału Zdrowia i Spraw Społecznych, wyjaśniła, że zdjęcie 

z porządku obrad przywołanego projektu uchwały nie ma wpływu na konieczność doposażenia 

stanowisk pracy, zaś samo wdrażanie Centrum Usług Społecznych będzie przeprowadzane.

Przeprowadzono głosowanie nad podjęciem uchwały zmieniającej Uchwałę Rady Miasta 

Żyrardowa w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Żyrardowa na lata 2021-2032 wraz
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z prognozą długu na lata 2021-2032. W głosowaniu jawnym wzięło udział 1 8 radnych, którzy podjęli 

uchwałę 18 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” i „wstrzymuję się”.

Wyniki głosowania nad podjęciem uchwały zmieniającej Uchwałę Rady Miasta Żyrardowa w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Żyrardowa na lata 2021-2032 wraz z prognozą długu na lata 

2021-2032:

„za” - 18 głosów - radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Józef 

Kapusta, radna Anna Maria Kozłowska, radny Robert Latek, radna Teresa Lefelt, radna Edyta 

Lubańska, radny Mateusz Nalej, radny Grzegorz Obłękowski, radny Artur Pietrus, radna Gabriela 

Polańska, radny Arkadiusz Rzepecki, radny Krzysztof Skrobisz, radny Arkadiusz Sowa, radna 

Grażyna Stefańska, radny Marek Treliński, radny Sławomir Wardziak, radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” - 0 głosów;

„wstrzymuję się” - 0 głosów'.

Nieobecni podczas sesji: radny Ryszard Mirgos, radny Jerzy Naziębło, radna Żaneta Wesołowska.

Przeprowadzono głosowanie nad podjęciem uchwały zmieniającej Uchwałę Budżetową Miasta 

Żyrardowa na rok 2021. W głosowaniu jawnym wzięło udział 18 radnych, którzy podjęli uchwałę 

18 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” i „wstrzymuję się”.

Wyniki głosowania nad podjęciem uchwały zmieniającej Uchwałę Budżetową Miasta Żyrardowa na rok 2021:

„za” - 18 głosów - radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Józef 

Kapusta, radna Anna Maria Kozłowska, radny Robert Latek, radna Teresa Lefelt, radna Edyta 

Lubańska, radny Mateusz Nalej, radny Grzegorz Obłękowski, radny Artur Pietrus, radna Gabriela 

Polańska, radny Arkadiusz Rzepecki, radny Krzysztof Skrobisz, radny Arkadiusz Sowa, radna 

Grażyna Stefańska, radny Marek Treliński, radny Sławomir Wardziak, radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” - 0 głosów;

„wstrzymuję się” - 0 głosów'.

Nieobecni podczas sesji: radny Ryszard Mirgos, radny Jerzy Naziębło, radna Żaneta Wesołowska.

Ad II.3.

Pan Hubert Wilkowski, przedstawiciel Przedsiębiorstwa Gospodarki Komunalnej, przedstawił 

projekt uchwały w sprawie przyjęcia projektu Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków 

i przekazania go do zaopiniowania organowi regulacyjnemu.

Radny Robert Latek przedstawił opinię Komisji Gospodarki Komunalnej, Planu Przestrzennego 

i Ochrony Środowiska RMŻ. Członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały.

W związku z brakiem zgłoszeń mówców przeprowadzono głosowanie nad podjęciem uchwały 

w sprawie przyjęcia projektu Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków i przekazania 

go do zaopiniowania organowi regulacyjnemu. W głosowaniu jawnym wzięło udział 18 radnych, którzy 

podjęli uchwałę 18 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” i „wstrzymuję się”.

Wyniki głosowania nad podjęciem uchwały w sprawie przyjęcia projektu Regulaminu dostarczania wody 

i odprowadzania ścieków i przekazania go do zaopiniowania organowi regulacyjnemu:
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„za” - 18 głosów - radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Józef 

Kapusta, radna Anna Maria Kozłowska, radny Robert Latek, radna Teresa Lefelt, radna Edyta 

Lubańska, radny Mateusz Nalej, radny Grzegorz Obłękowski, radny Artur Pietrus, radna Gabriela 

Polańska, radny Arkadiusz Rzepecki, radny Krzysztof Skrobisz, radny Arkadiusz Sowa, radna 

Grażyna Stefańska, radny Marek Treliński, radny Sławomir Wardziak, radna Elżbieta Wrońska;

„przeciw” - 0 głosów;

„wstrzymuję się” - 0 głosów.

Nieobecni podczas sesji: radny Ryszard Mirgos, radny Jerzy Naziębło, radna Żaneta Wesołowska.

Ad II.4.
Pan Adam Lemiesz, Zastępca Prezydenta Miasta, przedstawił projekt uchwały w sprawie 

Wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy Miasta Żyrardów na lata 

2021-2025.

Pani Natalia Kłem, Dyrektor Wydziału Gospodarki Mieszkaniowej, przedstawiła autopoprawki 

do projektu uchwały w sprawie Wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem 

Gminy Miasta Żyrardów na lata 2021-2025, które zostały przekazane radnym przed sesją.

Pan Radosław Cyran z Instytutu Gospodarki Nieruchomościami z Katowic szerzej przedstawił 

treść Programu.

Radna Edyta Lubańska przedstawiła opinię Komisji Mieszkaniowej RMŻ oraz Komisji 

Gospodarki Komunalnej, Planu Przestrzennego i Ochrony Środowiska RMŻ. Członkowie obu Komisji 

pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały.

Radna Grażyna Stefańska wyraziła nadzieję, że Program będzie w całości zrealizowany.

Przeprowadzono głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie Wieloletniego programu 

gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy Miasta Żyrardów na lata 2021-2025. W głosowaniu 

jawnym wzięło udział 17 radnych, którzy podjęli uchwałę 17 głosami „za”, przy braku głosów 

„przeciw” i „wstrzymuję się”.

Wyniki głosowania nad podjęciem uchwały w sprawie Wieloletniego programu gospodarowania 

mieszkaniowym zasobem Gminy Miasta Żyrardów na lata 2021-2025:

„za” - 17 głosów - radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Józef 

Kapusta, radny Robert Latek, radna Teresa Lefelt, radna Edyta Lubańska, radny Mateusz Nalej, 

radny Grzegorz Obłękowski, radny Artur Pietrus, radna Gabriela Polańska, radny Arkadiusz 

Rzepecki, radny Krzysztof Skrobisz, radny Arkadiusz Sowa, radna Grażyna Stefańska, radny Marek 

Treliński, radny Sławomir Wardziak, radna Elżbieta Wrońska;

„przeciw” - 0 głosów;

„wstrzymuję się” - 0 głosów.

Nieobecna podczas głosowania: radna Anna Maria Kozłowska.

Nieobecni podczas sesji: radny Ryszard Mirgos, radny Jerzy Naziębło, radna Żaneta Wesołowska.
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Ad II.5.
Pani Urszula Wieczorkiewicz-Tkacz, Dyrektor Wydziału Edukacji, przedstawiła projekt uchwały 

w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w Mieście Żyrardów na rok szkolny 2021/2022. 

Wspomniała o poprawkach polegających na uzupełnieniu podstawy prawnej projektu uchwały o słowa 

„oraz Dz. U. z 2021 r. poz. 1038” po słowach „Dz. U. z 2020 r. poz. 713 i 1378” oraz na zastąpieniu słów 

„(Dz. U. z 2020 r. poz. 910 i 1378, z 2021 r. poz. 4 i 619)” słowami „(Dz. U. z 2021 r. poz. 1082)”.

Radny Krzysztof Skrobisz przedstawił opinię Komisji Oświaty i Kultury Fizycznej RMŻ. 

Członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały.

W związku z brakiem zgłoszeń mówców przeprowadzono głosowanie nad podjęciem uchwały 

w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w Mieście Żyrardów na rok szkolny 2021/2022. 

W głosowaniu jawnym wzięło udział 17 radnych, którzy podjęli uchwałę 17 głosami „za”, przy braku 

głosów „przeciw” i „wstrzymuję się”.

Wyniki głosowania nad podjęciem uchwały w' sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w Mieście 

Żyrardów na rok szkolny 2021/2022:

„za” - 17 głosów - radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Józef 

Kapusta, radny Robert Latek, radna Teresa Lefelt, radna Edyta Lubańska, radny Mateusz Nalej, 

radny Grzegorz Obłękowski, radny Artur Pietrus, radna Gabriela Polańska, radny Arkadiusz 

Rzepecki, radny Krzysztof Skrobisz, radny Arkadiusz Sowa, radna Grażyna Stefańska, radny Marek 

Treliński, radny Sławomir Wardziak, radna Elżbieta Wrońska;

„przeciw” - 0 głosów;

„wstrzymuję się” - 0 głosów.

Nieobecna podczas głosowania: radna Anna Maria Kozłowska.

Nieobecni podczas sesji: radny Ryszard Mirgos, radny Jerzy Naziębło, radna Żaneta Wesołowska.

Ad IL6.
Pani Sylwia Matejek-Gnacińska z Wydziału Rewitalizacji i Rozwoju przedstawiła projekt 

uchwały w sprawie ustalenia Regulaminu Targowiska Miejskiego „Mój Rynek” w Żyrardowie.

Radny Arkadiusz Sowa przedstawił opinię Komisji Bezpieczeństwa, Porządku Publicznego, 

Handlu i Usług RMŻ. Członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały.

Radna Grażyna Stefańska odniosła się do wypowiedzi pana Lucjana Krzysztofa Chrzanowskiego 

w punkcie 1.3. Wskazała, że niezasadnym jest składanie przez nią uwag na piśmie, natomiast przedstawi 

rozstrzygnięcia nadzorcze lub wyroki sądowe popierające jej słowa. Podtrzymała opinie sformułowane 

wcześniej w temacie projektu uchwały, a także odniosła się do § 7 ust. 5 Regulaminu, wyrażając 

wątpliwości co do jednoznaczności zapisu oraz dociekając, dlaczego dowód uiszczenia opłaty targowej 

należy zachować do czasu opuszczenia Targowiska, a nie do czasu zakończenia handlu. Pytała również, 

jakie konsekwencje rodzi nieuiszczenie opłaty targowej (§ 7 ust. 7 Regulaminu).

Radny Marek Treliński nawiązał do § 10 ust. 2 Regulaminu, proponując umożliwienie osobom 

handlującym płodami rolnymi wjazd samochodami na teren Targowiska i parkowanie na nim.
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Radny Józef Kapusta przywołał orzeczenie sądu administracyjnego, zgodnie z którym uchwały 

nie mogą powtarzać zapisów ustaw. Wskazał, że wiele uchwał zawiera powtórzenia zapisów ustaw, zaś 

Rada Miasta powinna trzymać się swoich kompetencji.

Radny Arkadiusz Sowa uznał dyskusję nad każdym projektem uchwały oraz jego 

konstruktywną krytykę za ważne. Zwrócił uwagę, że projekt uchwały był sprawdzony pod względem 

formalno-prawnym. Zaproponował zakończenie dyskusji i przystąpienie do głosowania.

Radna Grażyna Stefańska przypomniała, że prosiła o wyjaśnienie dwóch zapisów § 7 

Regulaminu.

Radny Marek Treliński uznał, że w projekcie zapisy ustaw nie są powtarzane, a tylko 

uszczegółowiane. Dodał, że dokument powinien być tak skonstruowany, aby osoba kontrolująca po jego 

lekturze wiedziała, co może na terenie Targowiska kontrolować.

Pan Adam Lemiesz wyjaśnił, że § 7 ust. 5 Regulaminu wskazuje, że kontrole może prowadzić 

osoba upoważniona przez prowadzącego Targowisko, przez Prezydenta Miasta lub przez inne osoby 

do tego uprawnione. Dodał, że proponowane zmiany nie obejmują § 7 i nie zmienia się on w stosunku 

do brzmienia funkcjonującego obecnie.

Radna Grażyna Stefańska prosiła o doprecyzowanie, czy zgodnie z przywołanym zapisem 

kontrolować może Prezydent Miasta czy osoba upoważniona przez Prezydenta Miasta.

Przeprowadzono głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie w sprawie ustalenia Regulaminu 

Targowiska Miejskiego „Mój Rynek” w Żyrardowie. W głosowaniu jawnym wzięło udział 15 radnych, 

którzy podjęli uchwałę 10 głosami „za”, przy 2 głosach „przeciw” i 3 głosach „wstrzymuję się”.

Wyniki głosowania nad podjęciem uchwały w sprawie w sprawie ustalenia Regulaminu Targowiska 

Miejskiego „Mój Rynek” w Żyrardowie:

„za” - 10 głosów - radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Robert 

Latek, radna Teresa Lefelt, radna Edyta Lubańska, radny Artur Pietrus, radna Gabriela Polańska, 

radny Arkadiusz Sowa, radny Marek Treliński, radna Elżbieta Wrońska;

„przeciw” - 2 głosy - radny Józef Kapusta, radna Grażyna Stefańska;

„wstrzymuję się” - 3 głosy - radny Mateusz Nalej, radny Arkadiusz Rzepecki, radny Sławomir Wardziak. 

Nieobecni podczas głosowania: radna Anna Maria Kozłowska, radny Grzegorz Obłękowski, radny 

Krzysztof Skrobisz.

Nieobecni podczas sesji: radny Ryszard Mirgos, radny Jerzy Naziębło, radna Żaneta Wesołowska.

Ad H.7., II.8. i II.9.
Pani Elżbieta Wójcicka z Wydziału Gospodarki Nieruchomościami przedstawiła projekt 

uchwały w sprawie nabycia działki położonej w Żyrardowie przy ul. Pustynnej 33, projekt uchwały 

w sprawie nabycia działki położonej w Żyrardowie przy ul. Pustynnej 35 oraz projekt uchwały 

w sprawie nabycia działek położonych w Żyrardowie przy ul. Żytniej. Do każdego z projektów uchwały 

zgłosiła autopoprawkę polegającą na uzupełnieniu podstawy prawnej o słowa „oraz Dz. U. z 2021 r. 

poz. 1038” po słowach „Dz. U. z 2020 r. poz. 713 i 1378”.
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Radny Robert Latek przedstawił opinie Komisji Gospodarki Komunalnej, Planu Przestrzennego 

i Ochrony Środowiska RMŻ. Członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali wszystkie trzy projekty 

uchwał.

Radny Arkadiusz Rzepecki zwrócił uwagę na konieczność poprawienia powierzchni działki 

podanej w uzasadnieniu do projektu uchwały w sprawie nabycia działki położonej w Żyrardowie przy 

ul. Pustynnej 35, aby brzmiała tak samo jak ta podana w projekcie uchwały.

Przeprowadzono głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie nabycia działki położonej 

w Żyrardowie przy ul. Pustynnej 33. W głosowaniu jawnym wzięło udział 15 radnych, którzy podjęli 

uchwałę 15 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” i „wstrzymuję się”.

Wyniki głosowania nad podjęciem uchwały w sprawie nabycia działki położonej w Żyrardowie przy 

ul. Pustynnej 33:

„za” - 15 głosów - radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Józef 

Kapusta, radny Robert Latek, radna Teresa Lefelt, radna Edyta Lubańska, radny Mateusz Nalej, radny 

Artur Pietrus, radna Gabriela Polańska, radny Arkadiusz Rzepecki, radny Arkadiusz Sowa, radna 

Grażyna Stefańska, radny Marek Treliński, radny Sławomir Wardziak, radna Elżbieta Wrońska;

„przeciw” - 0 głosów;

„wstrzymuję się” - 0 głosów.

Nieobecni podczas głosowania: radna Anna Maria Kozłowska, radny Grzegorz Obłękowski, radny 

Krzysztof Skrobisz.

Nieobecni podczas sesji: radny Ryszard Mirgos, radny Jerzy Naziębło, radna Żaneta Wesołowska.

Przeprowadzono głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie nabycia działki położonej 

w Żyrardowie przy ul. Pustynnej 35. W głosowaniu jawnym wzięło udział 15 radnych, którzy podjęli 

uchwałę 15 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” i „wstrzymuję się”.

Wyniki głosowania nad podjęciem uchwały w sprawie nabycia działki położonej w Żyrardowie przy 

ul. Pustynnej 35:

„za” - 15 głosów - radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Józef 

Kapusta, radny Robert Latek, radna Teresa Lefelt, radna Edyta Lubańska, radny Mateusz Nalej, radny 

Artur Pietrus, radna Gabriela Polańska, radny Arkadiusz Rzepecki, radny Arkadiusz Sowa, radna 

Grażyna Stefańska, radny Marek Treliński, radny Sławomir Wardziak, radna Elżbieta Wrońska;

„przeciw” - 0 głosów;

„wstrzymuję się” - 0 głosów.

Nieobecni podczas głosowania: radna Anna Maria Kozłowska, radny Grzegorz Obłękowski, radny 

Krzysztof Skrobisz.

Nieobecni podczas sesji: radny Ryszard Mirgos, radny Jerzy Naziębło, radna Żaneta Wesołowska.

Przeprowadzono głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie nabycia działek położonych 

w Żyrardowie przy ul. Żytniej. W głosowaniu jawnym wzięło udział 15 radnych, którzy podjęli uchwałę 

15 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” i „wstrzymuję się”.
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Wyniki głosowania nad podjęciem uchwały w sprawie nabycia działek położonych w Żyrardowie przy 

ul. Żytniej:

„za” - 15 głosów - radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Józef 

Kapusta, radny Robert Latek, radna Teresa Lefelt, radna Edyta Lubańska, radny Mateusz Nalej, 

radny Artur Pietrus, radna Gabriela Polańska, radny Arkadiusz Rzepecki, radny Arkadiusz Sowa, 

radna Grażyna Stefańska, radny Marek Treliński, radny Sławomir Wardziak, radna Elżbieta 

Wrońska;

„przeciw” - 0 głosów;

„wstrzymuję się” - 0 głosów.

Nieobecni podczas głosowania: radna Anna Maria Kozłowska, radny Grzegorz Obłękowski, radny 

Krzysztof Skrobisz.

Nieobecni podczas sesji: radny Ryszard Mirgos, radny Jerzy Naziębło, radna Żaneta Wesołowska.

Ad 11.10.
Pani Elżbieta Wójcicka z Wydziału Gospodarki Nieruchomościami przedstawiła projekt 

uchwały w sprawie sprzedaży komunalnych lokali mieszkalnych w drodze przetargu. Zgłosiła też 

autopoprawki polegające na uzupełnieniu podstawy prawnej o słowa „oraz Dz. U. z 2021 r. poz. 1038” 

po słowach „Dz. U. z 2020 r. poz. 713 i 1378”, a także na zmianie tytułu uchwały w taki sposób, 

by brzmiał on „w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż komunalnych lokali mieszkalnych w drodze 

przetargu” oraz na zmianie brzmienia § 2 projektu uchwały na następujące: „Sprzedaż lokalu 

mieszkalnego wpisanego do rejestru zabytków następuje po udzieleniu bonifikaty w wysokości 10% 

ceny sprzedaży”.

Radny Robert Latek przedstawił opinie Komisji Gospodarki Komunalnej, Planu Przestrzennego 

i Ochrony Środowiska RMŻ. Członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały.

Radna Edyta Lubańska prosiła o doprecyzowanie, czy w projekcie uchwały zapisano „o 10% 

bonifikaty” czy „do 10% bonifikaty”.

Pani Elżbieta Wójcicka wyjaśniła, że przywołany zapis otrzymał brzmienie: „Sprzedaż lokalu 

mieszkalnego wpisanego do rejestru zabytków następuje po udzieleniu bonifikaty w wysokości 10% 

ceny sprzedaży”.

Radna Grażyna Stefańska zadeklarowała, że zagłosuje przeciwko przedmiotowemu projektowi 

uchwały, ponieważ uważa, że Rada Miasta nie ma kompetencji, by podejmować decyzje o sprzedaży 

lokali. Zwróciła uwagę, że w uzasadnieniu zapisano, że w lokalu przy ul. Fryderyka Chopina znajdują 

się cztery izby, natomiast nie wspomniano o kuchni czy łazience, podczas gdy w przypadku lokalu przy 

ul. Szarych Szeregów pomieszczenia te wymieniono. Wskazała, że kamienica przy ul. Fryderyka 

Chopina jest nieruchomością w całości gminną, dociekając, czy nie planowano, że sprzedawane będą 

lokale we wspólnotach mieszkaniowych. Rozważała również, czy wykonany remont lokalu nie miał 

zbyt szerokiego zakresu i nie był zbyt kosztowny, a także za ile Miasto może sprzedać przedmiotowy 

lokal oraz czy uzyskana w wyniku przetargu cena nie będzie niższa od wydatków na remont.
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Pani Elżbieta Wójcicka wskazała, że lokal przy ul. Fryderyka Chopina został przeznaczony 

do sprzedaży z uwagi na wysokie koszty remontu, który prowadzony był pod nadzorem Miejskiego 

Konserwatora Zabytków i zgodnie z jego wymaganiami. Dodała, że gdyby lokal został przydzielony 

najemcom, mieliby oni możliwość wykupienia go ze znaczną bonifikatą, dlatego też dla Miasta 

korzystniejsze jest sprzedanie go po cenach rynkowych.

Radna Grażyna Stefańska podkreśliła, że choć zakres remontu był ustalony, to można było 

korzystać z tańszych materiałów, by ostatecznie koszt remontu był niższy.

Pan Lucjan Krzysztof Chrzanowski, Prezydent Miasta, odniósł się do słów przedmówczyni, 

apelując, by nie sugerowała, że ktoś chce zrobić dobry interes na przedmiotowym lokalu. Wskazał, 

że lokal nie może być sprzedany poniżej jego wartości rynkowej ustalonej przez rzeczoznawcę.

Radny Marek Treliński przypomniał, że remont mieszkania wymaga sporządzenia kosztorysu 

oraz wyłonienia w przetargu oferenta, który wykona zamówione prace. Dodał, że remont był konieczny, 

ponieważ przedmiotowy lokal uległ spaleniu, natomiast ceny lokali reguluje rynek. Złożył wniosek 

o zmianę wysokości bonifikaty ustalonej w § 2 projektu uchwały z 10% do 5%. Argumentował, że przy 

wysokiej cenie ta bonifikata będzie znaczna.

Radny Arkadiusz Rzepecki orzekł, że doszło do rozbieżności w interpretacji zapisów 

dotyczących obniżenia bonifikaty. Przeprowadził symulację wyceny, wskazując, że ustawowy poziom 

bonifikaty dla nieruchomości w budynkach wpisanych do rejestru zabytków wynosi 50%, natomiast 

intencją autorów projektu uchwały jest obniżenie tej wartości, aby transakcja była korzystniejsza dla 

Miasta. Rozważał, czy przepisy dopuszczają całkowitą rezygnację z bonifikaty, a także orzekł, 

że w związku z poniesionymi nakładami na remont skłania się do obniżenia bonifikaty. Zaproponował 

przeredagowanie § 2 w taki sposób, by otrzymał brzmienie „Zezwala się na to, aby zastosować 

bonifikatę 5% (...)”.

Przeprowadzono głosowanie nad wnioskiem radnego Marka Trelińskiego w sprawie obniżenia 

ustalonej w § 2 projektu uchwały bonifikaty do 5%. W głosowaniu jawnym wzięło udział 13 radnych, 

którzy przyjęli wniosek 12 głosami „za”, przy 1 głosie „przeciw” i braku głosów „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad wnioskiem radnego Marka Trelińskiego w sprawie obniżenia ustalonej 

w § 2 projektu uchwały bonifikaty do 5%:

„za” - 12 głosów - radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Józef Kapusta, radny Robert 

Latek, radna Teresa Lefelt, radna Edyta Lubańska, radny Mateusz Nalej, radny Artur Pietrus, radna 

Gabriela Polańska, radny Arkadiusz Rzepecki, radny Marek Treliński, radny Sławomir Wardziak, 

radna Elżbieta Wrońska;

„przeciw” - 1 głos - radny Arkadiusz Sowa;

„wstrzymuję się” - 0 głosów.

Nieobecni podczas głosowania: radny Jarosław Gejcyg, radna Anna Maria Kozłowska, radny 

Grzegorz Obłękowski, radny Krzysztof Skrobisz, radna Grażyna Stefańska.

Nieobecni podczas sesji: radny Ryszard Mirgos, radny Jerzy Naziębło, radna Żaneta Wesołowska.
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Radny Arkadiusz Rzepecki prosił o opinię radcy prawnego co do możliwości obniżenia 

ustawowej bonifikaty i udzielenia bonifikaty 5% przy rozstrzygnięciu przetargu.

Pani Dorota Kowalczyk, radca prawny, pozytywnie oceniła proponowany zapis: „Wyraża się 

zgodę na obniżenie ustawowej bonifikaty i zastosowanie 5% bonifikaty od ceny lokalu mieszkalnego, 

o którym mowa w § 1 pkt 1, wpisanego do rejestru zabytków”.

Przeprowadzono głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 

komunalnych lokali mieszkalnych w drodze przetargu. W głosowaniu jawnym wzięło udział 

13 radnych, którzy podjęli uchwałę 11 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” i 2 głosach 

„wstrzymuję się”.

Wyniki głosowania nad podjęciem uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż komunalnych lokali 

mieszkalnych w drodze przetargu:

„za” - 11 głosów - radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radna Teresa Lefelt, radna Edyta Lubańska, 

radny Mateusz Nalej, radny Artur Pietrus, radna Gabriela Polańska, radny Arkadiusz Rzepecki, radny 

Arkadiusz Sowa, radny Marek Treliński, radny Sławomir Wardziak, radna Elżbieta Wrońska;

„przeciw” - 0 głosów;

„wstrzymuję się” - 2 głosy - radny Józef Kapusta, radny Robert Latek.

Nieobecni podczas głosowania: radny Jarosław Gejcyg, radna Anna Maria Kozłowska, radny 

Grzegorz Obłękowski, radny Krzysztof Skrobisz, radna Grażyna Stefańska.

Nieobecni podczas sesji: radny Ryszard Mirgos, radny Jerzy Naziębło, radna Żaneta Wesołowska.

Ad 11.11.

Pan Tomasz Aleksandrowicz, Dyrektor Wydziału Planowania Przestrzennego i Urbanistyki, 

przedstawił projekt uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

miasta Żyrardowa. Zgłosił autopoprawkę polegającą na uzupełnieniu podstawy prawnej projektu uchwały 

o słowa „oraz Dz. U. z 2021 r. poz. 1038” po słowach „Dz. U. z 2020 r. poz. 713 i 1378”.

Radny Robert Latek przedstawił opinie Komisji Gospodarki Komunalnej, Planu Przestrzennego 

i Ochrony Środowiska RMŻ. Członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały.

Przeprowadzono głosowanie w sprawie nieuwzględnienia przez Prezydenta Miasta Żyrardowa 

uwagi do przedłożonego miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego. W głosowaniu jawnym 

wzięło udział 13 radnych, którzy poparli stanowisko Prezydenta Miasta 12 głosami „za”, przy braku 

głosów „przeciw” i 1 głosie „wstrzymuję się”.

Wyniki glosowania w sprawie nieuwzględnienia przez Prezydenta Miasta Żyrardowa uwagi 

do przedłożonego miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego:

„za” - 12 głosów - radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Józef Kapusta, radny Robert 

Latek, radna Teresa Lefelt, radna Edyta Lubańska, radny Mateusz Nalej, radny Artur Pietrus, radna 

Gabriela Polańska, radny Arkadiusz Rzepecki, radny Arkadiusz Sowa, radny Marek Treliński, radna 

Elżbieta Wrońska;

„przeciw” - 0 głosów;
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„wstrzymuję się” - 1 glos - radny Sławomir Wardziak.

Nieobecni podczas głosowania: radny Jarosław Gejcyg, radna Anna Maria Kozłowska, radny 

Grzegorz Obłękowski, radny Krzysztof Skrobisz, radna Grażyna Stefańska.

Nieobecni podczas sesji: radny Ryszard Mirgos, radny Jerzy Naziębło, radna Żaneta Wesołowska.

Przeprowadzono głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miasta Żyrardowa. W głosowaniu jawnym wzięło udział 13 radnych, 

którzy podjęli uchwalę 13 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” i „wstrzymuję się”.

Wyniki głosowania nad podjęciem uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego miasta Żyrardowa:

„za” - 13 głosów - radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Józef Kapusta, radny Robert 

Latek, radna Teresa Lefelt, radna Edyta Lubańska, radny Mateusz Nalej, radny Artur Pietrus, radna 

Gabriela Polańska, radny Arkadiusz Rzepecki, radny Arkadiusz Sowa, radny Marek Treliński, radny 

Sławomir Wardziak, radna Elżbieta Wrońska;

„przeciw” - 0 głosów;

„wstrzymuję się” - 0 głosów.

Nieobecni podczas głosowania: radny Jarosław Gejcyg, radna Anna Maria Kozłowska, radny 

Grzegorz Obłękowski, radny Krzysztof Skrobisz, radna Grażyna Stefańska.

Nieobecni podczas sesji: radny Ryszard Mirgos, radny Jerzy Naziębło, radna Żaneta Wesołowska.

III. Informacje
Do przedłożonej informacji nie zgłoszono uwag.

IV. Wnioski, interpelacje i zapytania radnych.

Radny Józef Kapusta odniósł się do kwestii związanych z epidemią wirusa SARS-CoV-2 oraz 

ze szczepieniami przeciwko niemu. Wyraził opinię, że szczepienia nie są skuteczne, a także sprzeciwił 

się promowaniu akcji szczepień w Żyrardowie. Zaproponował organizację debaty w temacie szczepień, 

w której głos zabraliby fachowcy.

Radny Arkadiusz Sowa odniósł się do wypowiedzi przedmówcy. Złożył wniosek w sprawie 

montażu zniszczonej tablicy upamiętniającej Powstańców Styczniowych.

Radny Artur Pietrus złożył wniosek w sprawie rozmieszczenia ławek wzdłuż ścieżki rowerowej 

na terenie dawnego rowu burzowego.

Radny Marek Treliński złożył interpelację w sprawie udziału inwestorów w realizacji inwestycji 

drogowych.

Radna Teresa Lefelt odniosła się do tematu odnowionej tablicy ogłoszeń przy ul. Bolesława 

Limanowskiego, apelując, by w podobny sposób wyremontować inne tablice na terenie miasta. 

Nawiązała również do dyskusji w temacie projektu uchwały w sprawie ustalenia Regulaminu 

Targowiska Miejskiego „Mój Rynek” w Żyrardowie.
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V. Wolne wnioski.

Mieszkaniec miasta zabrał głos w temacie promieniowania elektromagnetycznego. 

Przypomniał, że w przyszłości występował przed Radą Miasta, wyrażając obawy związane 

z umieszczeniem stacji bazowej na jednym z bloków w mieście. Odniósł się do planowanego montażu 

drugiej stacji, a także poinformował, że wraz z grupą mieszkańców planuje organizację konferencji 

poświęconej elektrosmogowi.

Radny Artur Pietrus zapytał mieszkańca, jakiego wsparcia oczekuje od Rady Miasta.

Mieszkaniec wyjaśnił, że zależy mu na udziale mieszkańców Żyrardowa w głosowaniu 

na projekty przeznaczone do realizacji w ramach Budżetu Obywatelskiego Mazowsza.

Radny Józef Kapusta wsparł głos mieszkańca, przytaczając historię z własnego życia.

Pan Lucjan Krzysztof Chrzanowski, Prezydent Miasta, przypomniał o zbliżającej się 

140. rocznicy urodzin Pawła Hulki - Laskowskiego i przekazał zaproszenie na imprezy 

okolicznościowe przygotowane przez Miasto z tej okazji.

VI. Zaniknięcie obrad
Wiceprzewodnicząca Rady Miasta Żyrardowa Elżbieta Wrońska podziękowała radnym 

i gościom za udział w posiedzeniu. Obrady XL Sesji Rady Miasta Żyrardowa zostały zamknięte 

o godz. 19.06.

Nagranie obrad dostępne jest w Biuletynie Informacji Publicznej 
https://www.bip.zyrardow.pl/5274.2021 -r?tresc=58910

Protokół sporządziła dnia 8 lipca 2021 r. Dorota Rdest

Protokół nr XL/21 z XL Sesji Rady Miasta Żyrardowa - 24.06.2021
16


